
Referat af bestyrelsesmøde d. 08/08/23 

Til generalforsamlingen:
Kontigenter - Lave sturkturen om, voksen, ung og studerende
Pris for gæster 100 kr. pr. nat
Ros til kunstner kolo og Lone - mer af det! HUSK: Alle 
medlemmer skal inviteres.
Ministerposter
evt. en debat om badetøj

Arbejdsweekend:
Bestyrelsen ser på: 10 års plan - Vurdering af taget i Bygninger
sauna - shines op og gøres lækkert måske nyt glas
Ankomstskur side
Tilplantning af Øen - Bring gerne planter og frø med.
Solhytten finish - lister - bordplade - vindueskarme - hasper
Oprydning - ryd ud fragt væk
Arbejdsgruppe for grønne rum (10 års plan)
Båd op - (Joller til havn - Anders undersøger med Rasmus)

Køb: 
Hasper med niveauer
Fiskenet - Christoffer

Siden sidst 
Opfølgning på sidste møde
Havnearbejde - Ove ringer til foged
Ellers intet udestående.

Nyt fra kassereren 
Status for konto, gæstebetaling og medlemmer 
Budget for indeværende sæson? - og næste?
Nybyggeri på Hyldeholm 
Ny hytte på øen - Niels vil gerne bygge, hvad er vores holdning?

Skriv mail til Niels om hyttebyggeri - Anders 
Nyt shelter på øen - Hvor er vi med planerne? 
 Christoffer laver model til generalforsamling
Nyt "anløbshus" til veste, net mm
 Se arbejdsweekend



Kontingenter mm. 
Diskussion om singler i stedet for familier

Se punkt til generalforsamling. 
Diskussion om gæster i stedet for medlemmer 
Gæstebetaling - Jeg foreslår det hævet til 50,- for dagbesøg og 
100,- for overnatning 
Gebyrer - Jeg foreslår 100,- for ny- og genoptagelse af 
medlemmer + evt. 50,- for for sen kontingentbetaling? 
(Begge dele kan naturligvis først vedtages på 
generalforsamlingen :-)

Se generalforsamlingsforslag.
Nye medlemmer 
Procedure for optag? Hvem står for kommunikationen?
Anders står for kommunikationen - Optagelsesproceduren 
fastholdes som aftalt ved generalforsamlingen.
Hyldeholmsuge: uge 29 - Facebookopslag - Severin laver et 
opslag. 
Medadministator Facebook - Anders
Arbejdsweekend 
Opgaveliste til næste arbejdsweekend - Forslag fra Lone: 
oprydning (= ryd ud og fragt væk)
Generalforsamling 
Ny kasserer - Jeg vil gerne fratræde posten efter 10 år. Hvem vil 
overtage?
Ove vil gerne overtage.
Anders vil gerne overtage formandsposten.
Vi afventer valgresultatet. 
Hvem er i øvrigt på valg til bestyrelsen?
Christoffer
Ove
Severin
Diverse 
Ønsker om nye joller?
Anders og Christian ser på den nye jolle - let og stabil. 
Manual til Hyldeholm
Manualer er under udarbejdelse. Coming soon.


